
 
 

LATVIJAS REPUBLIKA 

VALMIERAS NOVADA PAŠVALDĪBAS DOMES 

IZGLĪTĪBAS, KULTŪRAS UN SPORTA KOMITEJA 
 

Nodokļu maksātāja reģistrācijas kods 90000043403, Lāčplēša iela 2, Valmiera, Valmieras novads, LV-4201 
Tālrunis 64207120, e-pasts: pasts@valmierasnovads.lv, www.valmierasnovads.lv 

 

 
SĒDES PROTOKOLS  

Valmierā 
Klātienes sēde 

 
2023.gada 14.decembrī Nr.10 
 
Sēde sasaukta plkst. 8.30 
Sēdi atklāj plkst. plkst. 8.33 
 
Sēdi vada – komitejas priekšsēdētājs Andris Klepers 
 
Protokolē – biroja vadītāja Zane Dreija  
 
Piedalās 6 komitejas locekļi: 
Andris Klepers, Guna Ķibere, Andrejs Gluhovs, Jānis Dainis, Marika Grūsle, Uldis Jansons 
 
Nepiedalās viens komitejas loceklis: 
Jānis Olmanis (prombūtnē) 
 
Klātbūtnē Valmieras novada pašvaldības deputāti:  
Ričards Gailums, Edvīns Straume, Kaspars Kļaviņš (no 3.jautājuma) 
 
Klātesošie: 
Baiba Tūtina - Pašvaldības Centrālās pārvaldes Juridiskās nodaļas vadītāja vietniece 
Daiga Rokpelne - Valmieras bibliotēkas direktore 
Evija Nagle - Izpilddirektora vietniece/ Attīstības pārvaldes vadītāja 
Evija Voitkāne - Izpilddirektore / Pašvaldības Centrālās pārvaldes vadītāja 
Gints Konošonoks - Pašvaldības Centrālās pārvaldes Juridiskās nodaļas vadītājs 
Ģirts Dreija - Informācijas sistēmu attīstības vadītājs - Pašvaldības Centrālā pārvalde - Informācijas 
tehnoloģiju centrs 
Inta Štefenberga - Pašvaldības Centrālās pārvaldes Finanšu un ekonomikas nodaļas vadītāja 
Iveta Pāže - Izglītības pārvaldes vadītāja 
Ivo Virsis - Izpilddirektora vietnieks teritoriālo apvienību jautājumos / Rūjienas apvienības pārvaldes 
vadītājs 
Linda Rumbeniece - Biroja administratore - Pašvaldības Centrālā pārvalde - Dokumentu pārvaldības 
un klientu apkalpošanas centrs 
Olga Ozola - Pašvaldības Centrālās pārvaldes Personāla nodaļas vadītāja vietniece 
Rihards Zalte - Sporta pārvaldes vadītājs 
Toms Treimanis - Vadītājs - Tūrisma pārvalde 
Zaiga Ivana - Mazsalacas vidusskolas direktore 
Zane Dreija - Biroja vadītāja - Pašvaldības Centrālā pārvalde - Dokumentu pārvaldības un klientu 
apkalpošanas centrs 
 
Darba kārtība: 
1.  Par iestādes “Valmieras novada Sporta pārvalde” maksas pakalpojuma cenrāža 

apstiprināšanu 
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2.  Par grozījumiem Valmieras novada pašvaldības domes 30.06.2022. lēmumā Nr.420 
(protokols Nr.12, 39.§) “Par Valmieras novada pašvaldības vispārējās izglītības iestāžu 
maksas pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu” 

 

3.  Par Valmieras novada pašvaldības izglītības iestāžu amatu sarakstiem  
4.  Par Jura Neikena Dikļu pamatskolas direktora atbrīvošanu no amata  
5.  Par atbalstu Valmieras Pārgaujas Valsts ģimnāzijas projektā “Skolas vadības kapacitātes 

celšana, iepazīstot skandināvu pieredzi (Improving school leadership – be acquainted with 
Scandinavian approaches)” 

 

6.  Par Mazsalacas vidusskolas Attīstības plāna 2024.-2027.gadam saskaņošanu  
7.  Par grozījumu lēmumā “Par ēdināšanas maksas noteikšanu pašvaldības vispārējās izglītības 

iestādēs” 
 

8.  Par grozījumiem Valmieras novada Izglītības pārvaldes struktūrvienību Dienesta viesnīcas un 
Vidzemes reģiona Iekļaujošas izglītības atbalsta centrs nolikumos 

 

9.  Par grozījumu Valmieras bibliotēkas nolikumā  
10.  Par Valmieras novada tūrisma attīstības stratēģijas 2024.- 2027.gadam apstiprināšanu  
11.  PAPILDU JAUTĀJUMS Par izglītojamo ēdināšanas, ceļa (transporta) izdevumu un viesnīcu 

(naktsmītņu) apmaksu 
 

 
Sēdes vadītājs Andris Klepers atklāj sēdi un iepazīstina ar sēdes darba kārtību. 
 
Atklāti balsojot par papildu jautājuma iekļaušanu Izglītības, kultūras un sporta komitejas sēdes darba 
kārtībā: ar 6 balsīm “Par” (Andris Klepers, Guna Ķibere, Andrejs Gluhovs, Jānis Dainis, Marika 
Grūsle, Uldis Jansons), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, apstiprina papildu jautājuma iekļaušanu 
Izglītības, kultūras un sporta komitejas sēdes darba kārtībā. 
 
Atklāti balsojot par Izglītības, kultūras un sporta komitejas sēdes darba kārtību kopumā: ar 6 balsīm 
“Par” (Andris Klepers, Guna Ķibere, Andrejs Gluhovs, Jānis Dainis, Marika Grūsle, Uldis Jansons), 
"Pret" – nav, "Atturas" – nav, apstiprina Izglītības, kultūras un sporta komitejas sēdes darba kārtību. 
 
 

1.§ 

Par iestādes “Valmieras novada Sporta pārvalde” maksas pakalpojuma cenrāža 
apstiprināšanu 

 
Ziņo: Rihards Zalte 
 
Izsakās: Andris Klepers, Jānis Dainis 
 
Atklāti balsojot: ar 6 balsīm “Par” (Andris Klepers, Guna Ķibere, Andrejs Gluhovs, Jānis Dainis, 
Marika Grūsle, Uldis Jansons), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Izglītības, kultūras un sporta komiteja 
nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

2.§ 

Par grozījumiem Valmieras novada pašvaldības domes 30.06.2022. lēmumā Nr.420 
(protokols Nr.12, 39.§) “Par Valmieras novada pašvaldības vispārējās izglītības iestāžu 

maksas pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu” 

 
Ziņo: Inta Štefenberga 
 
Izsakās: Andris Klepers, Uldis Jansons 
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Atklāti balsojot: ar 6 balsīm “Par” (Andris Klepers, Guna Ķibere, Andrejs Gluhovs, Jānis Dainis, 
Marika Grūsle, Uldis Jansons), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Izglītības, kultūras un sporta komiteja 
nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

3.§ 

Par Valmieras novada pašvaldības izglītības iestāžu amatu sarakstiem 

 
Ziņo: Olga Ozola 
 
Atklāti balsojot: ar 6 balsīm “Par” (Andris Klepers, Guna Ķibere, Andrejs Gluhovs, Jānis Dainis, 
Marika Grūsle, Uldis Jansons), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Izglītības, kultūras un sporta komiteja 
nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

4.§ 

Par Jura Neikena Dikļu pamatskolas direktora atbrīvošanu no amata 

 
Ziņo: Olga Ozola 
 
Izsakās: Andris Klepers 
 
Atklāti balsojot: ar 6 balsīm “Par” (Andris Klepers, Guna Ķibere, Andrejs Gluhovs, Jānis Dainis, 
Marika Grūsle, Uldis Jansons), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Izglītības, kultūras un sporta komiteja 
nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

5.§ 

Par atbalstu Valmieras Pārgaujas Valsts ģimnāzijas projektā “Skolas vadības kapacitātes 
celšana, iepazīstot skandināvu pieredzi (Improving school leadership – be acquainted with 

Scandinavian approaches)” 

 
Ziņo: Iveta Pāže 
 
Atklāti balsojot: ar 6 balsīm “Par” (Andris Klepers, Guna Ķibere, Andrejs Gluhovs, Jānis Dainis, 
Marika Grūsle, Uldis Jansons), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Izglītības, kultūras un sporta komiteja 
nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
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6.§ 

Par Mazsalacas vidusskolas Attīstības plāna 2024.-2027.gadam saskaņošanu 

 
Ziņo: Iveta Pāže 
 
Par skolas attīstības plānu stāsta Mazsalacas vidusskolas direktore Zaiga Ivana. 
 
Izsakās: Andris Klepers, Kaspars Kļaviņš 
 
Atklāti balsojot: ar 6 balsīm “Par” (Andris Klepers, Guna Ķibere, Andrejs Gluhovs, Jānis Dainis, 
Marika Grūsle, Uldis Jansons), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Izglītības, kultūras un sporta komiteja 
nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

7.§ 

Par grozījumu lēmumā “Par ēdināšanas maksas noteikšanu pašvaldības vispārējās 
izglītības iestādēs” 

 
Ziņo: Iveta Pāže 
 
Izsakās: Andrejs Gluhovs, Inta Štefenberga, Jānis Baiks, Edvīns Straume, Andris Klepers 
 
Andrejs Gluhovs jautā, vai ēdināšanas maksa tiks pa jaunam noteikta arī pirmsskolām. Iveta Pāže 
informē, ka tiks. Inta Štefenberga piebilst, ka tas tiks skatīts nākamā gada budžeta kontekstā. 
 
Atklāti balsojot: ar 6 balsīm “Par” (Andris Klepers, Guna Ķibere, Andrejs Gluhovs, Jānis Dainis, 
Marika Grūsle, Uldis Jansons), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Izglītības, kultūras un sporta komiteja 
nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

8.§ 

Par grozījumiem Valmieras novada Izglītības pārvaldes struktūrvienību Dienesta viesnīcas 
un Vidzemes reģiona Iekļaujošas izglītības atbalsta centrs nolikumos 

 
Ziņo: Iveta Pāže 
 
Izsakās: Andris Klepers 
 
Atklāti balsojot: ar 6 balsīm “Par” (Andris Klepers, Guna Ķibere, Andrejs Gluhovs, Jānis Dainis, 
Marika Grūsle, Uldis Jansons), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Izglītības, kultūras un sporta komiteja 
nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
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9.§ 

Par grozījumu Valmieras bibliotēkas nolikumā 

 
Ziņo: Daiga Rokpelne 
 
Izsakās: Andris Klepers 
 
Atklāti balsojot: ar 6 balsīm “Par” (Andris Klepers, Guna Ķibere, Andrejs Gluhovs, Jānis Dainis, 
Marika Grūsle, Uldis Jansons), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Izglītības, kultūras un sporta komiteja 
nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

10.§ 

Par Valmieras novada tūrisma attīstības stratēģijas 2024.- 2027.gadam apstiprināšanu 

 
Ziņo: Toms Treimanis 
 
Izsakās: Andris Klepers, Guna Ķibere, Jānis Dainis, Jānis Baiks 
 
Andris Klepers rosina labot stratēģijas nosaukumā uz 2028.gadu, kā ticis lemts stratēģijas izstrādes 
darba grupā. 
 
Atklāti balsojot: ar 6 balsīm “Par” (Andris Klepers, Guna Ķibere, Andrejs Gluhovs, Jānis Dainis, 
Marika Grūsle, Uldis Jansons), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Izglītības, kultūras un sporta komiteja 
nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu, labojot stratēģijas nosaukumā skaitli 2027. uz 2028.; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

11.§ 

1.PAPILDU JAUTĀJUMS 
Par izglītojamo ēdināšanas, ceļa (transporta) izdevumu un viesnīcu (naktsmītņu) apmaksu 

 
Ziņo: Inta Štefenberga 
 
Izsakās: Andris Klepers, Uldis Jansons, Jānis Dainis 
 
Jānis Dainis rosina palielināt dienas naudu uz 5 vai 6 eiro, jo braucienu nav daudz, bet, piemēram, 
braucot uz sacensībām, ar šo ēdināšanai nepietiek. 
Inta Štefenberga un Adris Klepers piebilst, ka tas ir līdzfinansējums, tam nav pilnībā jānosedz 
izmaksas. 
 
Komitejas vadītājs uzdod Jāņa Daiņa priekšlikumu izskatīt Finanšu komitejā, virzot sekojošas 
summas: 
2.1.punktā 4 vai 5 eiro. 
2.2.punktā 6 eiro. 
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Atklāti balsojot: ar 6 balsīm “Par” (Andris Klepers, Guna Ķibere, Andrejs Gluhovs, Jānis Dainis, 
Marika Grūsle, Uldis Jansons), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Izglītības, kultūras un sporta komiteja 
nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu ar Jāņa Daiņa rosinātajām summām; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 
Sēdi slēdz plkst. 9.34 
 
 
 
Sēdes vadītājs  Andris Klepers 
 
 

 
Sēdes protokolētāja  Zane Dreija 


